
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 6/6/2025 
 

Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης  
  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών  
 Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών  

 

ΘΕΜΑ:  «Κόστος των νέου τύπου αστυνομικών ταυτοτήτων» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Όπως γνωρίζουμε, ήδη είναι σε εξέλιξη η διαδικασία της έκδοσης νέου τύπου αστυνομικής 

ταυτότητας για τους Έλληνες πολίτες. Επειδή η παραπάνω  διαδικασία θα χρησιμοποιεί υλικό 

που προσομοιάζει στις κάρτες προς χρήση στα μηχανήματα πιστωτικής ανάληψης (ΑΤΜ), 

οπότε, τόσο το υλικό καθαυτό, όσο και η υλικοτεχνική υποδομή έκδοσης μιας νέου τύπου 

ταυτότητας θα είναι σαφώς ακριβότερα για το ελληνικό Δημόσιο από την προηγούμενου τύπου 

διαδικασία έκδοσης πλαστικοποιημένης ταυτότητας, τίθενται εύλογα ερωτήματα για το τελικό 

κόστος που θα επιβαρύνει τον κρατικό προϋπολογισμό, όταν προκύψει η γενίκευση και 

καθιέρωση του νέου τύπου έκδοσης ταυτότητας.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Ποιο είναι το συνολικό κόστος με το οποίο επιβαρύνεται το ελληνικό Δημόσιο από την 

καθιέρωση του νέου τύπου έκδοσης αστυνομικών ταυτοτήτων; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

  
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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